

Президент Кыргызстана Алмазбек Атамбаев с 16 по 20 сентября 2013 года посетил с визитом Европейский Союз и Королевство Бельгия. В ходе визита в ЕС президент Алмазбек Атамбаев встретился с президентом Европейского парламента Мартин Шульц, президент Европейского совета Херман Ван Ромпей, президент Европейской комиссии Жозе Мануэль Баррозу и верховный представитель ЕС по иностранным делам и политике безопасности Кэтрин Эштон. Также состоялась встреча Президента А.Атамбаева с Королем Бельгии Филиппом.

President of Kyrgyzstan Almazbek Atambayev, from 16 to 20 September 2013 was on a visit to the European Union and the Kingdom of Belgium. □

During his visit to the EU President Atambayev met with President of the European Parliament, Martin Schulz, President of the European Council, Herman Van Rompuy, European Commission President Jose Manuel Barroso and EU High Representative for Foreign Affairs and Security Policy Catherine Ashton. Also during the visit to Brussels was the meeting of the President A.Atambayev with the King Philippe of Belgium.

http://www.president.kg/ru/news/fotoreportazhi/2806_fotoreportaj_s_ofitsialnogo_vizita_prezidenta_almazbeka_atambaeva_v_evropeyskiy_soyuz/